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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  18.30 – 20.00 
 
 

§ 81 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 82 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och en övrig fråga anmäldes varefter den godkändes. 

 
§ 83 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte avd.ordförande justera dagens protokoll. 
 
§ 84 Föregående protokoll från 21-08-11 
 Föregående protokoll gicks igenom. Styrelsen konstaterade att sektion VB bör 

kontaktas för att utreda frågan om varför man valt en så mycket dyrare lösning för sin 
hemsida.  

Styrelsen uppdrog åt ordförande och kassören att sätta samman ett brev till VB.  
 
Avd.kassören berättade att det nu har kommit en budget för RM från arbetsgruppen. 
Han konstaterade också att han ansvarar för den ekonomiska hanteringen runt RM. 
 
En kallelse till en arbetsdag den 4 december, tillsammans med sektionsstyrelserna, 
måste skickas ut å det snaraste.  

Styrelsen uppdrog åt ordförande att göra detta.  
 
Någon lista över behovet av sponsring inför kommande år förelåg inte. Styrelsen 
diskuterade frågan och konstaterade att det vore önskvärt med en arbetsgrupp, som 
tillsammans med Stefan, arbetar med sponsringsbiten. Styrelsen fick i uppdrag att 
försöka vidtala någon/några personer och återkomma i frågan till nästa möte. 
Utbildningsansvarige kontaktar personer som klubben vet är duktiga på att ragga 
sponsring. 

 
§ 85 Rapporter  

Sekreteraren hade i sin rapport föreslagit ett mötesschema och styrelsen la fast dessa 

datum:  

v.44:  3/11 

V.48:  Arbetsdag 4 december 

v. 50:  15/ 12 =Teamsmöte 

v 4:  26/1  

V 11:  Årsmöte 20/3.  

Utbildningsansvarig berättade att det är stor efterfrågan på kurser, men att flera 
instruktörer, av olika anledningar, har svårt att hålla någon kurs just nu.        
 

§ 86 Arbetsdag med styrelserna för avdelningen och sektionerna 
 Styrelsen konstaterade att en kallelse till en gemensam arbetsdag ska skickas ut till 

samtliga ledamöter i de aktuella styrelserna. Karin fick i uppdrag att skriva till dem. 
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Styrelsen uppdrog åt sekreteraren att kolla om det är möjligt att vara på Rankhyttan för detta 
möte och om det är tillåtet att ta med hund i lokalerna.  

 
§ 87  Förrådsfrågan 

Studiefrämjandet har sagt upp de lokaler där vi har vårt förråd och vi måste vara ur 
lokalerna till årsskiftet. Alla i styrelsen fick i uppgift att försöka hitta förslag på ny lokal. 
Det på pekades att det nu är bråttom med att hitta något nytt och man konstaterade 
att Falun/Borlänge är ett bra och centralt läge för förrådet.  

 
§ 88 Sponsringbehovet för 2022 
 Förelåg ingen lista över behov av sponsring (se ovan under § 84) Det är viktigt att vi 

redan under detta år listar de arrangemang som kommer att behöva ha sponsringsstöd 
nästa år.  

 
§ 89 Behov av vilt för 2022 
 Någon lista över behov av vilt förelåg inte. Styrelsen väcker frågan om det är möjligt 

för de som inköper vilt att också beställa och ta hem lite extra till Utbildnings-
verksamheten. Utbildningsansvarige skickar en lista på viltbehovet för 
kursverksamheten till jaktansvarige.  

 
§ 90 Inkommande skrivelser 
 De skrivelser som kommit in till avdelningen är de veckobrev som skickats från Hs och 

som vidarebefordrats till styrelsen och sektionerna. Enligt den lista som sekreteraren 
presenterade i sin rapport är det 4 st ärenden som behöver tas upp till diskussion i 
styrelsen. Dessa finns upptagna på dagordningen i särskilda punkter.  

 
§ 91 Certifieringsutbildning inom SSRK 
 Styrelsen diskuterade behovet av att utbilda instruktörer och utbildningsansvarig 

konstaterade att en instruktör nog var intresserad av en fördjupad utbildning inom 
Spaniel och en kanske kan vara aktuell för en certifieringsutbildning inom Retriever. 
Utbildningsansvarige kollar vidare och fick i uppdrag att svara på förfrågan från SSRK 
Hs.   

 
§ 92 Vårt medlemskap i SSRK 
 Styrelsen konstaterade att det inte är någon lätt fråga att sätta sig in i. Man fann också 

att denna fråga borde vi försöka få in våra medlemmars synpunkter på. Webbmaster 
ska tillfrågas om han kan lägga ut en medlemsenkät på hemsidan. Konstaterades att 
det är bråttom eftersom svaren/funderingarna skall vara inlämnade till Hs före den 31 
oktober. 

   Styrelsen uppdrog åt ordförande att sätta samman en kort beskrivning av frågan vad gäller 
medlemskap i SSRK och denna ska biläggas enkäten. Ordförande kontaktar 
webbmaster 

 
§ 93 Remiss typstadgar SKK 
 Styrelsen fick i uppdrag att till nästa gång ha läst igenom förslaget från SKK gällande 

nya typstadgar för SKK och komma med synpunkter. SKK vill ha in svar på remissen 
senast 1 december  

 
§ 94 Remiss – ansökan om utbildning till jaktprovsdomare  
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 Styrelsen diskuterade remissen och fann att man inte hade något att invända mot 
ansökan. Sekreteraren skriver till Hs och meddelar dem vårt svar. 

 
§ 95 Apportören 
 Manusstopp för nästa nummer av Apportören är den 15 oktober. Då ska en inbjudan 

till avdelningens årsmöte läggas in. Datum för årsmötet: 20 mars 2022 kl. 15.00. Ännu 
inte klart med plats.  

 
§ 96 Hemsidan och Facebook och Instagram 
 Styrelsen konstaterade att en presentation/rapport från vårt Tollingjaktprov borde 

läggas ut på hemsidan.  
Styrelsen uppdrog åt sekreteraren att kontakta gruppen.  
 
§ 97 Övriga frågor 
 Utställningsansvarig meddelade att i.o.m. de slopade restriktionerna föreligger nu inga 

hinder för att genomföra vår tvådagars utställning i Rättvik i november. Nytt för i år är 
att katalogerna inte trycks upp, utan presenteras på nätet. Trots att det lagts ut 
efterlysningar av funktionärer i våra sociala medier, så saknas det fortfarande 
funktionärer. Flera inom styrelsen lovade ställa upp. Man ber jaktansvarige att kolla 
inom jaktkommitténs kretsar om det finns någon där som kan ställa upp som 
funktionär.  

 
§ 98 Nästa möte 
 Styrelsen träffas nästa gång den 3 november kl. 18.30. Sekreteraren kollar med 

Studiefrämjandet om det finns någon lokal där som vi kan vara.   
 
§ 99 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
 


